

# 北區社區健康中心大樓

## North District Community Health Centre Building

### 服務簡介 Services Introduction

北區社區健康中心大樓位於上水衛和街3號，樓高10層，總面積約 92,000 平方呎。本大樓由醫院管理局、衛生署及社會福利署轄下或津助的服務單位共同營運，旨在為市民提供一站式的醫療及社區照顧服務。

The North District Community Health Centre Building is located at 3 Wai Wo Street, Sheung Shui, with 10-storey and a total area of approximately 92,000 square feet, and jointly operated by service units under or subsidized by the Hospital Authority, Department of Health, and Social Welfare Department, aiming to provide residents with one-stop healthcare and community care services.



L9	北區學生健康服務中心 Student Health Service Centre	學童免疫注射小組 School Immunisation Teams
L8	明愛樂晴軒 Caritas Wellness Link North District	北區長者健康中心 North District Elderly Health Centre
L7	北區母嬰健康院 North District Maternal and Child Health Centre	
L6	社區外展服務及 社區精神科服務 Community Outreach Services Team and Community Psychiatric Services	
L5	綜合專職醫療中心及 行政事務部 Integrated Allied Health Centre and Administrative Services Department	
L4	北區家庭醫學中心 (慢性疾病管理) North District Family Medicine Centre (Chronic Disease Management)	
L3	北區家庭醫學中心 (診症服務) North District Family Medicine Centre (Consultation Services)	
L2	藥劑部、放射部及 北區家庭醫學中心(病人賦能) Pharmacy, Department of Radiology and North District Family Medicine Centre (Patient Empowerment)	
L1	職員停車場 Staff Car Park	
G	長者日間護理中心 (籌備中) Day Care Centre for the Elderly (coming soon)	
醫院管理局 Hospital Authority		
衛生署 Department of Health		
社會福利署 Social Welfare Department		

### 北區社區健康中心大樓

NORTH DISTRICT  
COMMUNITY  
HEALTH CENTRE  
BUILDING

各服務單位由2024年9月起陸續投入服務，其中醫院管理局轄下石湖墟賽馬會普通科門診診所的服務，已於2024年12月16日遷往北區社區健康中心大樓3樓。

Various service units have been launching services since September 2024. Among them, the Hospital Authority's Shek Wu Hui Jockey Club General Out-patient Clinic was relocated to the 3/F of the North District Community Health Centre Building on 16 December, 2024.



# 前往方法 (由上水站出發)

## Route (From Sheung Shui Station)



1

港鐵(東鐵綫)上水站B1出口右轉，沿百和路有蓋行人道往太平邨方向直行

Turn right at Exit B of Sheung Shui Station MTR (East Rail Line), and walk straight along the covered pedestrian walkway on Pak Wo Road, heading towards Tai Ping Estate



2

在太平邨外路口右轉  
Turn right at the intersection outside Tai Ping Estate

3

在面向粉嶺公路隔音屏的路口右轉，大樓座落於右前方  
Turn right at the intersection facing the noise barrier along Fanling Highway. The building will be located ahead on your right-hand side.



# 前往方法 (由上水官立中學站出發)

## Route (From Sheung Shui Government Secondary School Stop)



乘搭巴士或小巴於上水官立中學站下車後，沿保榮路體育館行人道前往衛和街，經過路處前往大樓

Take a bus or minibus and alight at Sheung Shui Government Secondary School Stop. Walk along the pedestrian path near Po Wing Road Sports Centre. Cross the road and walk straight to arrive at the North District Community Health Centre



### 北區社區健康中心大樓

地址：上水衛和街3號

North District Community Health Centre Building

Address: 3 Wai Wo Street, Sheung Shui

